

THE KERN BROTHERS

Presseinformation | press-info

Deutsche Folkrock Band aus Wörth am Main | German folkrock band from Woerth am Main



THE

KERN BROTHERS

Deutsche Folkrock Band aus Wörth am Main



THE
KERN BROTHERS



THE KERN BROTHERS

Presseinformation | press-info

Deutsche Folkrock Band aus Wörth am Main | German folkrock band from Woerth am Main

Presseinformation

„The Kern Brothers“ sind eine deutsche Folkrock Band aus Wörth am Main, unweit von Frankfurt. Markenzeichen der Brüder Eric, Ralf und Rainer Kern ist der präzise, mehrstimmige Harmoniegesang. Die 3 können auf viele Jahrzehnte internationale Musikkarriere zurückblicken, was jeden der Künstler befähigt, Titel aus verschiedensten musikalischen Genres gesanglich zu interpretieren. Hohen Stellenwert nimmt bei dem künstlerischen Schaffen von „The Kern Brothers“, das schreiben, arrangieren und produzieren von Eigenkompositionen ein. So schweben zum Beispiel zwischen den Songs der Eagles, John Fogerty, Lennon/Mc Cartney, U2 oder irish Traditionals, auch immer wieder Titel der Brüder mit ein.

THE KERN BROTHERS sind:

Rainer Kern, Lead Gitarre & Gesang

Ralf Kern, Piano & Gesang

Eric Kern, Akustik Gitarre & Gesang

KONTAKT:

Rainer Kern, Mobil: +49 1773 109836

Eric Kern, Mobil: +49 1577 7343460

press-info

The Kern Brothers is a german folkrock band from Woerth am Main, a small town nestled between the Main River and the rolling hills of the Odenwald forest south of the financial metropolis Frankfurt am Main. The hallmark of the brother trio Eric, Ralf and Rainer Kern lies in their precise and harmonious three man vocals. Each member of the trio brings several decades of musical experience into the group, enabling them to lend vocal interpretations to a wide range of musical genres. Writing, arranging and producing original compositions also plays a central role along the creative path followed by The Kern Brothers. On stage the trio intertwines their own material with pieces from such greats as: The Eagles, John Fogerty, Lennon/Mc Cartney, Johnny Cash, U2 and irish folk music.

THE KERN BROTHERS are:

Rainer Kern, lead guitar and vocals

Ralf Kern, keyboard and vocals

Eric Kern, acoustic guitar and vocals

CONTACT:

Rainer Kern, Mobile: +49 1773 109836

Eric Kern, Mobile: +49 1577 7343460